
Geachte raadsleden  

Haarlem 26-09-2017  

Hierbij wil ik u het laatste juiste nieuws mededelen over het behoud van de drie oversteekplaatsen .in 

Haarlem Noord Julianapark, Marsmanplein , Jan Campertstraat. 

Op een rondvraag van Femke De Leeuw OPH bij commissie Beheer over de ontwikkelingen HOV 

oversteekplaatsen in Haarlem Noord heeft de wethouder geantwoord dat zij in gesprek is geweest met 

Gedeputeerde Post van de provincie Noord-Holland en daar duidelijk heeft gemaakt dat de 

meerderheid van de raad voor het behoud van deze oversteekplaatsen is omdat de 

veiligheid anders niet goed is gewaarborgd. De wethouder heeft nu bij de commissie leden 

aangegeven dat zijn gaat onderzoeken of het KAR –systeem reeds aanwezig in de drie schakelkasten van 

de drie oversteekplaatsen en wat de eventuele kosten zijn om het KAR systeem in te bouwen bij de drie 

oversteekplaatsen en belooft er schriftelijk op terug te komen. 

Op 25 september 2017 is de brief opgemaakt. 

Toelichtingsgesprek gedeputeerde PNH over HOV-Noord 
 
Op 6 september 2017 heeft het overleg  met Gedeputeerde Post van de provincie Noord-Holland  

plaats gevonden. 
In het gesprek heb ik aangegeven dat de raad een heel duidelijk signaal heeft gegeven namelijk dat 

het onbespreekbaar is de verkeerslichten op de kruispunten Jan Campertstraat, Marsmanplein en 

Julianapark weg te halen. Inzet van het gesprek was het behouden van deze drie voetgangerslichten 

én behoud van de HOV-waardigheid. Provincie Noord-Holland geeft aan hier over te willen 

meedenken.  

Helaas werd de commissie beheer pas op 21 september 2017 toevallig door een rondvraag van 

Mevr.Femke de Leeuw OPH op de hoogte gesteld van dit beloofde antwoord. 

Nu worden weer volgende afspraken gemaakt: 

• De gemeente onderzoekt wat de consequenties zijn van het behouden van verkeerslichten op de 

Rijksstraatweg bij de drie genoemde kruispunten. Uitgangspunt blijft de veiligheid voor de 

verkeersdeelnemers. 

• De kosten van het onderzoek en eventuele werkzaamheden volgend hieruit worden gedragen door de 

gemeente. De onderzoekskosten door adviesbureau APPM/Goudappel-Coffeng worden geraamd op ca 

€7.500,- exclusief btw. dus inclusief € 10.000  

 

In de motie van 31 januari 2013 Veilige kruisingen HOV-Noord (R-Net)” staat duidelijk vermeld dat 

deze onderzoeken reeds zijn uitgevoerd en hebben uitgewezen dat de oversteekplaatsen gevaarlijk 

zijn.  
 

Op 13 juli 2017 hebben wijkraden o.a. Sinnenvelt en Dietsveld Vogelbuurt ,betrokken bewoners  

Gerard Duppen en Annemarie Duppen en Mevr.Hamers van Oogverening ingesproken voor het 

behoud van de drie oversteekplaatsen en de meerderheid van de commissieleden beheer waren het met 

de insprekers eens het behoud voor de oversteekplaatsen om de veiligheid op deze drie plaatsen te 

waarborgen.  

 

In de commissiebespreking 13 juli 2017 werd duidelijk dat de commissie in meerderheid constateerde 

dat de drie voetgangersstoplichten die worden bedreigd, moeten blijven. 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

Dit geschiedde mede naar aanleiding van het nadrukkelijk aanwezig zijn van blinde mensen die 

hebben aangegeven dat zij het ratelgeluid van een stoplicht heel hard nodig hebben. 

• de raad gehouden is het VN-verdrag voor gelijke rechten voor mensen met een beperking na te 

komen;  
2018 het Jaar van de Toegankelijkheid wordt in Haarlem; voor slechtzienden, blinden, doven 

medemens. 

En draagt het college op om : 

• de voetgangersstoplichten Jan Campertstraat, Generaal Spoorlaan/Marsmanplein en Julianapark te 

behouden,  

Overigens, daar waar de oversteekplaatsen blijven, onder andere bij scholen, wordt het argument van 

schijnveiligheid niet gebruikt. Automobilisten zijn blijkbaar attenter als ze verwachten dat er een kind 

kan oversteken. Er wordt gesuggereerd dat ze bij het Julianapark besluiten door te rijden. Dit doen ze 

echter niet. Het is een flauwekulverhaal. Schijnveiligheid is hier totaal niet aan de orde. 

 

Motie 22.2: Met de blindenstok in de lucht moeten oversteken, is veel te gevaarlijk.  
Een mensenleven nooit afgewogen mag worden tegen seconden rijtijdwinst en dat ook mensen met 

een fysieke beperking, schoolkinderen, moeders met kinderwagens en vrijlopende kinderen en alle 

andere Haarlemmers die niet over durven te steken zonder het voetgangerslicht recht hebben op 

stoplichtbeveiliging en dat de beveiligde oversteekplaatsen bij het Marsmanplein (Generaal 

Spoorlaan), de Jan Campertstraat en bij het Julianapark moeten blijven bestaan.  

.De drie stoplichten kosten tijdens de spits maximaal 25 seconden, respectievelijk 10, 8 en 7 seconden. 

Dit geldt vooral in de spits, want het stoplichtbeïnvloedingssysteem van de bussen, de CAR, zorgt er 

in principe voor dat het licht voor de voetganger op rood blijft. De blinden uit Haarlem hebben dit ook 

verteld. Zij moeten wat langer wachten bij de stoplichten, maar vinden dit niet erg want de snelle bus 

kan hierdoor doorrijden. Het kan gebeuren dat de bus in de spits zijn CAR gebruikt, maar er zo veel 

verkeer is is men eerder als men ergens voor een voetgangerslicht heeft moeten stoppen. 

 

Dus de belangrijke vraag dient nu gesteld te worden zijn de schakelkasten bij Julianapark, 

Marsmanplein, Jan Campertstraat voorzien van een kar-systeem zo ja dan is de vraag gelijk 

beantwoord, zo niet dan zijn de kosten het inbouwen van het Kar-systeem € 6000, per kast inclusief 

btw ( bijlage) dus totaal € 18.000. 

 

De wethouder stelt nu dat zij de uitkomst van het onderzoek gaat bespreken met de provincie Noord- 

Holland en Gedeputeerde Post maar in alle stukken is de reeds beschreven dat de doorstroom is 

gewaarborgd, dus  het punt van de wethouder is om de infrastructuur goed in tact te laten door de 

oversteekplaatsen te behouden. 

. 

• Daarna bericht ik u over de uitkomsten van het onderzoek. Naar verwachting is dat in de loop van 

november 2017. 

Men kan nu de vraag stellen waarom moet dit eenvoudige onderzoek zolang duren als de vraag 

makkelijk is te beantwoorden. 

Ik hoop dat u als raad mij spoedig hier een duidelijk antwoord op kan geven. 

 

Met vriendelijke groet namens alle bezorgde bewoners van Haarlem Noord,en wijkraden en 

Oogvereniging. 

Gerard Duppen 


